
 

ΠΑ.ΣΟ.Κ- ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
Βασίλης Κεγκέρογλου- Βουλευτής Ν. Ηρακλείου 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό: 
-Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων,κ.Γ.Γεωργαντά 
                                          
Θέμα: «Άμεση καταγραφή των ζημιών που προκλήθηκαν από την πρόσφατη κακοκαιρία στις 
αγροτικές καλλιέργειες στον Ν.Ηρακλείου». 
 
 

Κύριε Υπουργέ 

 

Μεγάλη αναστάτωση επικρατεί στον αγροτικό κόσμο του Νομού Ηρακλείου, με τους καλλιεργητές 

να διαπιστώνουν ότι η πρόσφατη κακοκαιρία  που καταγράφηκε τις προηγούμενες μέρες και στην 

Κρήτη, έπληξε σε μεγάλο βαθμό τις καλλιέργειες και τα αμπέλια τους. 

Ιδιαίτερα, οι πρώιμες ποικιλίες αμπελιού επλήγησαν ανεπανόρθωτα σε βόρειες και νότιες περιοχές 

του Νομού Ηρακλείου, αφού τα φύλλα που προστατεύουν το μικρό σταφύλι κάηκαν από τα χιόνια 

και το ψύχος.  

Επιπλέον, καταστροφές παρατηρούνται και σε άλλες καλλιέργειες π.χ(θερμοκηπιακές κ.α)σε όλο τον 

νομό Ηρακλείου. 

Επειδή οι αγρότες σε όλη τη χώρα  αντιμετωπίζουν τεράστια οικονομικά προβλήματα, αφού 

δέχονται το ένα πλήγμα μετά το άλλο.  

Επειδή το ποσοστό ζημιάς, όπως αναφέρουν οι παραγωγοί, είναι αρκετά μεγάλο και κρίνεται άκρως 

απαραίτητη η άμεση διενέργεια εκτιμήσεων των ζημιών από τις υπηρεσίες του ΕΛΓΑ,  

επειδή έχουν πληγεί όλες οι πρώιμες ποικιλίες 

 

Ερωτάσθε κε Υπουργέ: 

 

Σε ποιες άμεσες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε ώστε να  προχωρήσουν άμεσα οι διαδικασίες για 

την εκτίμηση των ζημιών από την πρόσφατη κακοκαιρία και να καταβληθούν οι  αποζημιώσεις 

στους πληγέντες παραγωγούς; 

 
Ο ερωτών Βουλευτής 

 
Βασίλης Κεγκέρογλου                                                 
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